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Skrivelse angående grönskan i Stockholms 

 

Enligt en granskning av Sveriges Radio har minst 1 300 hektar grönska försvunnit från svenska 
städer (minst 50 000 invånare) de senaste fem åren. Det är en oroväckande utveckling – dels då 
grönskans betydelse för välbefinnande och trivsel spelar stor roll, dels för att minskad grönska både 
ökar sårbarheten för klimatförändringar samt minskar den biologiska mångfalden och riskerar leda 
till försämrad luftkvalitet. 

Moderaterna vill öka krontäckningsgraden genom att rusta upp stadens grönytor och parker, 
plantera fler träd och vårda den grönskan som redan finns i staden. Då ökar stadens motståndskraft 
gentemot mer extrema väder, luftkvaliteten blir bättre, trafikbuller dämpas och den biologiska 
mångfalden stärks. 

Men fler och bättre grönområden och parker i Stockholm ställer också högre krav på skötsel och 
underhåll. 

 

Med anledning av ovanstående vill vi fråga förvaltningen: 

1. Hur många hektar grönska har försvunnit från Hässelby-Vällingby de senaste fem åren? 

2. Hur säkrar stadsdelsförvaltning skötseln och underhållet av befintliga grönområden? 

3. Vilka åtgärder görs för att stärka befintliga grönområden och stärka grönskan i vår stadsdel?


